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- Afvikling og tilrettelæggelse af 
årets mestre

Lene sender et oplæg til Berith omkring 
afvikling af Årets Mestre. Drøftes på næste 
dialogmøde til efteråret.

- Unglederuddannelse- SFO/Skole 
samarbejde

Unge i Front Problemer med at få skolerne i 
Varde til at indgå. Det er forsøgt at få skolerne i 
Varde med i projektet, men dette er ikke 
lykkedes.

- Elite satsning, Talentlinje – 
Hvordan kommer nye med? 
Idrætsrådet ønsker 
repræsentant.

Idrætsrådet vil gerne være med i processen så 
det bliver en åben proces til at deltage i 
Idrætstalentlinjen. 

Idrætsrådet anbefaler at processen tages op 
igen, så den ikke er lukket indtil år 2020.

Har det været en økonomisk gevinst for Varde 
Kommune, at ITL er oprettet i Varde set i 
forhold til de elever der tidligere er sendt til 
Esbjerg.

Der skal tjekkes op på økonomien, da 
Idrætsrådet stiller spørgsmål til hvordan golf 
kan være en del af ITL, uden at det belaster 
budgettet.

- Høringspart. - Hvordan og hvor 
kan Idrætsrådet blive 
repræsenteret?

Hallerne har deltaget i udviklingsplaner. Disse 
udviklingsplaner er sendt til høring i SIV.

Er der nogen steder hvor man kan 
samarbejde/drive på tværs og der steder, hvor 
man er nødt til at drive det selv.

Idrætsrådet vil gerne have det samme materiale 
sendt til høring.

Det skal måske tydeliggøres overfor SIV, at de 
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enkelte haller spørger deres egne foreninger.

Idrætsrådet vil gerne have sagen til høring.

Idrætsrådet er bekymret for, om hallerne stiller 
dagsordenen for, hvor aktiviteterne skal foregå

- Hvilke aktiviteter har rådene 
lavet i 2016 og hvad er lagt i 
støbeskeen for 2017? 

2016

Foredrag med Søren Østergård

Deltaget i forskellige projekter og 
arbejdsgrupper

Drøftet økonomi med Varde HK

2017

Temadag omkring mediehåndtering og PR

En repræsentant med i arbejdet omkring ITL

- Flere af rådene har i 2016 
arbejdet med udviklingsplaner. 
Hvad er status og hvilke 
erfaringer har rådene gjort sig i 
processen?  

 

Idrætsrådet har arbejdet med strategiplaner.

Nogle emner er i gang og noget er undervejs.

Kigger på søjleopbygningen i kommunen. Er der 
andre forvaltninger der kan byde ind med 
økonomiske midler i forhold til idrætten.

- Hvordan bliver tilskuddet fra 
kommunen brugt? 

Halvdelen blev brugt til foredrag og årsmøde og 
idrætsrådets pris

Resten er brugt til forplejning, 
kørselsgodtgørelse m.m.

Anvendt ca. 40.000 kr. ud af tilskuddet på 
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50.000 kr.

- Kommunens budget for 2018 
har udgangspunkt i anlægsstop 
og byt for nyt på driftssiden. 
Hvilke muligheder/udfordringer 
ser rådene ved kommunens 
budgettiltag? 

Idrætsrådet bryder sig ikke om, at der skal 
byttes for nyt.

Idrætsrådet vil gerne se budgetter for 
kommende år. 

Direktionen kommer med et forslag til hvordan 
der spares i hele kommunen.

Idrætsrådet vil gerne være medspiller i forhold 
til vedtagelsen af budgettet.

Der foreligger på nuværende tidspunkt ikke et 
sparekatalog, som der kan kommenteres på.

Idrætsrådet skal tage fat i politikerne omkring 
forslag og kommentarer til sparekataloget.

Evt. Foreningsundersøgelse hvordan får vi ledere og 
trænere i klubberne.

Er det kun et øjebliksbillede og vil udviklingen 
vise noget andet, hvis samme undersøgelse 
laves igen om 5 år.

Unge i Front uddannelse er guld værd for 
foreningerne, fordi det skaber interesse ved de 
unge mennesker for at få et billede af hvordan 
det er at være leder/træner i en forening.


